

Latinos

THE TOP FIVE THINGS YOU NEED TO KNOW ABOUT THE AFFORDABLE CARE ACT

The Affordable Care Act – the health care law – gives hard working, middle-class families the security they deserve. The Affordable Care Act forces insurance companies to play by the rules, prohibiting them from dropping your coverage if you get sick, billing you into bankruptcy through annual or lifetime limits, and, soon, discriminating against anyone with a pre-existing condition. Higher than any other racial or ethnic group, more than 30 percent of Latinos were uninsured in 2011. Signed into law by President Obama in March 2010, the Affordable Care Act will remove obstacles to care that many Latinos historically have faced and ensure that they will have better access to stable, affordable health insurance and high quality health care suited to their needs. All Americans will have the security of knowing that they don't have to worry about losing coverage if they're change jobs. And insurance companies are required to cover preventive care like mammograms and other cancer screenings.

Here are five ways the Affordable Care Act helps you:



1. Ban on discrimination based on pre-existing conditions. It is illegal for insurance companies to deny coverage to children because of a pre-existing

condition, such as cancer, asthma, or diabetes. In 2014, insurers are banned from discriminating against anyone with a pre-existing condition. Already, qualifying Americans who are uninsured due to a pre-existing health condition have access to affordable insurance through Pre-Existing Condition Insurance Plans.

2. No lifetime dollar limits on claims. The new health law ends lifetime dollar limits on essential benefits and restricts annual dollar limits until they are phased out in 2014. Approximately 11.8 million Latinos no longer have to worry about going without treatment for cancer and other chronic diseases because of lifetime dollar limits. The new law also restricts the use of annual limits and bans them completely in 2014.

3. Free preventive services to help you stay healthy or prevent a condition from getting worse. Under the health care law, everyone joining a new health plan must be able to receive recommended preventive services, such as mammograms and screenings for cancers, diabetes, and blood pressure, with no deductibles or co-pays. The, 6.1 million Latinos who have private insurance now have access to expanded preventive services without additional cost-sharing as a result of the new health care law.

4. Increased health security for seniors and people with disabilities. The new health care law provides relief for people in the Medicare "donut hole," the prescription drug coverage gap.

More than 5 million people with Medicare have saved an average of \$768 because the law requires a 50 percent discount on covered brand name prescription drugs in the donut hole. The health care law closes the donut hole in 2020. Also under the Affordable Care Act, seniors and people with disabilities including 3.9 million Latinos, can receive preventive services such as flu vaccines, diabetes screenings, and an annual wellness visit with their doctor to discuss their health concerns with no cost-sharing.

5. Access to affordable coverage for all Americans. Insurance companies must now allow young adults up to age 26 to remain on their parents' plans. This means that over 3.1 million young adults, including 913,000 Latinos, have gained coverage as a result of the health care law. Beginning in 2014, millions more will gain access to affordable, high-quality care through the expansion of Medicaid and the establishment of Affordable Insurance Exchanges, new competitive marketplaces where many people will be able to purchase subsidized coverage. The new health care law also is providing support for community health centers that provide care without regard to the ability to pay, to increase the number of health care providers, and to develop a more diverse health care workforce. Latinos account for about one of three patients served by community health centers.

Latinos

LAS 5 COSAS MÁS IMPORTANTES QUE DEBE SABER SOBRE LA LEY DEL CUIDADO DE SALUD A BAJO PRECIO

La Ley del Cuidado de Salud a Bajo Precio – la ley de la salud – les brinda a las familias la seguridad que necesitan. La ley obliga a las compañías de seguro médico a rendir cuentas, acaba con las malas prácticas de la industria y le da prioridad al paciente. Ahora se les prohíbe a las compañías de seguro dejar de cubrir su enfermedad, cobrar excesivamente, o imponer límites anuales o límites de por vida. Pronto, no podrán discriminar a una persona a causa de una condición preexistente.

Más del 30% de los latinos no tenían seguro médico en 2011. Ese total es más alto que cualquier otro grupo racial o grupo étnico sin seguro. Promulgada en marzo de 2010, la ley elimina los obstáculos a la atención médica que muchos latinos históricamente han enfrentado y asegura que tendrán un mejor acceso a un seguro de salud estable, a bajo precio y de alta calidad, así como adecuado a sus necesidades. Todos los estadounidenses tendrán la seguridad de saber que no tienen que preocuparse de perder la cobertura si se cambian de trabajo. Y las compañías de seguros están obligadas a cubrir cuidados preventivos, como mamografías y otros exámenes de cáncer.

A continuación le mencionamos 5 maneras en las que la ley le ayuda a usted y a su familia:



1. La prohibición de la discriminación basada en condiciones pre-existentes. Ahora es ilegal que las compañías de

seguros nieguen cobertura a los niños a causa de una condición preexistente como el cáncer, el asma o la diabetes. En 2014, las compañías de seguro tienen prohibido discriminar a las personas con condiciones preexistentes. Actualmente los que no tienen seguro debido a una condición de salud pre-existente tienen acceso a un seguro a bajo precio a través del Plan de Seguro para los Adultos con Condiciones Preexistentes.

2. No límites de por vida en reclamaciones de costos médicos. La nueva ley de la salud termina con los límites de por vida monetarios sobre los beneficios esenciales y restringe los límites anuales hasta que ya se prohíban empezando en 2014. Aproximadamente 11.8 millones de latinos ya no tienen que preocuparse de no poder recibir sus tratamientos para el cáncer u otras enfermedades crónicas debido a los límites monetarios de cobertura.

3. Servicios preventivos gratuitos para ayudarle a mantenerse saludable o prevenir que se empeoren condiciones médicas. Bajo la ley de la salud, todos los que se inscriban en un nuevo plan de seguro de salud podrán recibir servicios preventivos como mamografías, exámenes de detección para el cáncer, la diabetes y la presión arterial, sin deducibles o copagos. Ahora 6.1 millones de latinos que actualmente tienen cobertura de seguro privado pueden recibir servicios preventivos sin costo adicional gracias a la ley de la salud.

4. Más seguridad médica para las personas mayores y personas con discapacidades. La nueva ley de la salud proporciona un alivio para las personas en el Medicare asistiéndoles con la cobertura de medicamentos recetados. Más de 5 millones de personas con Medicare

han ahorrado un promedio de \$768 por persona por año ya que la ley exige un descuento de 50% en medicamentos de marca recetados durante el período sin cobertura de Medicare. La ley de la salud elimina por completo dicho período sin cobertura a partir del año 2020. La ley también ayuda a las personas adultas mayores y personas con discapacidades a recibir servicios de prevención sin costos compartidos, como vacunas contra la gripe, la diabetes y una visita anual con su médico para discutir sus problemas de salud. Más de 3.9S millones de latinos con Medicare han recibido uno o más servicios preventivos sin costo adicional gracias a la ley de la salud.

5. Acceso a una cobertura a bajo precio para todos los estadounidenses. Las compañías de seguros ahora deben permitir a los jóvenes hasta la edad de 26 años permanecer en los planes de seguros médicos de sus padres. Esto significa que más de 3.1 millones de adultos jóvenes, entre ellos 913,000 latinos, han obtenido cobertura como resultado de la ley de la salud. A partir de 2014, millones de personas más tendrán acceso a una mejor atención médica debido a la expansión de Medicaid y el establecimiento de los Intercambios de Seguros a Bajo Precio, los nuevos mercados competitivos, donde muchas personas podrán comprar una cobertura a un costo más conveniente. La nueva ley también está prestando apoyo a los centros de salud comunitarios que brindan atención médica sin tener en cuenta la capacidad de pago. La ley aumenta el número de proveedores de atención de la salud y desarrolla una fuerza laboral más diversa. Uno en tres de los pacientes atendidos por los centros de salud comunitarios son latinos.